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Protokół nr LXXV/2023 
z LXXV sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 30 marca 2023 roku 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 10:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 

Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film 
odzwierciedla stan faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny 
przebieg od chwili rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w 
sposób syntetyczny uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich 
wypowiedzi dotyczyły wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 
Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad, pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. W sesji uczestniczyło - 15 radnych. Radna Edyta 
Papis spóźniła się. 

lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cyd ej ko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold obecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 

15 Wojtyś Jarosław obecny 
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obecni 

wszyscy 

procent 

Kworum zostało osiągnięte 

15 

15 

100,00 % 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej w mieście w 

2022 roku. 
7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2022. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych należności 

budżetowych Miasta Dęblin instrumentem płatniczym; 
d) określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze 
Miasta Dęblin; 

e) uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2023."; 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Michalinów 
w Dęblinie; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działek położonych 
w Dęblinie. 

9. Zatwierdzenie protokołu z LXXII sesji Rady Miasta. 
10. Zamknięcie sesji. 

Przyjęcie porządku obrad 
głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 10:10:06 -10:10:25 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie miedzy 
sesjami. 

Burmistrz Miasta Dęblin Beata Siedlecka wręczyła stypendia sportowe Burmistrza Miasta 
Dęblin dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
ogólnopolskim i międzynarodowym Tadeuszowi Majsterek, Marcelowi Antosik, Bartoszowi 
Fusiarz, Szymonowi Przybysz, Zuzannie Janeczko, Jadwidze Majsterek. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji, która odbyła się 
w dniu 28 lutego 2023 r.: 

7 marca brałem udział w SP nr 4 w spotkaniu z zakresu profilaktyki uzależnień pod 
tytułem "Nie zmarnuj swojego życia". Spotkanie prowadziło dwóch raperów 
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pn. "Rymcerze". Opowiadali młodzieży o swoich doświadczeniach z nałogiem, 
przekazywali swoje spostrzeżenia jak z niego wyszli. Spotkanie było bardzo interesujące 
dla młodzieży, cieszyło się dużym zainteresowaniem. Podziękowania dla organizatora, 
którym była pedagog szkolna Radna Edyta Papis; 
10 marca w Sali Balowej LAW odbył się spektakl teatralny w wykonaniu Pana 
Stanisława Górki pt. "Pieśń miłości i nienawiści" z okazji Dnia Kobiet i Mężczyzny. 
Organizatorem było miasto Dęblin, Lotnicza Akademia Wojskowa, Miejski Dom Kultury 
w Dęblinie oraz Towarzystwo teatralne "Pod Górką" 
23 marca brałem udział w wykładzie Pana Pawła Pawłowskiego byłego Dyrektora 
Muzeum pt. "Historia budowy garnizonu Dęblin". Spotkanie odbyło się w dużej auli 
LAW. 
29 marca brałem udział w posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miasta 
gdzie opiniowaliśmy materiały na dzisiejszą sesję. 

Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami za luty oraz marzec: 
- 2 lutego otworzyliśmy w SP ZOZ w Dęblinie zrealizowany projekt "Dostępność plus" wraz 
z Przewodniczącym Rady Miasta Maciejem Krygrowskim, Wiceprzewodniczącym 
Mieczysławem Groblem, Radnym Maciejem Jakubikiem, Radną Patrycją Woje wodą-Sieklicką, 
Radną Urszulą Czarnecka oraz z wieloma gośćmi. Mieliśmy przyjemność oglądać efekty tego 
projektu. Nasz Zakład Opieki Zdrowotnej przeszedł metamorfozę w zakresie dostępności 
mieszkańców do usług medycznych, zwłaszcza po wprowadzeniu nowoczesnego systemu 
rejestracji pacjenta, udostępnieniu usługi dysfunkcyjnych, matek z dziećmi i kobiet w ciąży. 
Myślę, że na obecną chwilę jest to najnowocześniejsza publiczna placówka zdrowia w 
województwie lubelskim. Gratuluję załodze i Pani Dyrektor Urszuli Pielackiej-Chodoła takiego 
przedsięwzięcia, które będzie służyć naszym pacjentom jak również pacjentom z okolic. 
- 4 lutego brałam udział w studniówce maturzystów LO w Dęblinie, która odbyła się w Sali 
Bankietowej "Wisełka" w Stężycy; 
- 7 lutego uczestniczyłam w spotkaniu w sprawie opracowania strategii ZIT dla gmin Stężyca, 
Dęblin i Ryki. Spotkanie miało miejsce w UM w Rykach; 
- w dniu 7 lutego odebraliśmy zadanie pod nazwą modernizacja i przebudowa ul. Starej 
na os. Rycice; 
- 10 lutego w sali kinowej LAW odbył się Koncert Noworoczny w mistrzowskim wykonaniu 
Orkiestry Wojskowej w Dęblinie; 
- 22 lutego wraz z Naczelnik Wydziału OS byłyśmy ZSO w Dęblinie celem obejrzenia 
wyremontowanej sali gimnastycznej na drugim piętrze budynku i nowo zakupionych szafek 
z pieniędzy z akcji zbierania elektrośmieci dla uczniów SP nr 5; 
- 23 lutego odwiedziłam Orkiestrę Wojskową wraz z kapelmistrzem, aby podziękować 
muzykom za koncert noworoczny i całą dotychczasową współpracę z naszym Samorządem; 
- 27 lutego uczestniczyłam posiedzeniu komisji Rady Miasta opiniujących materiały na sesję; 
- 28 lutego odbył się w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach 
uroczysty Apel z okazji wprowadzenia do udziału bojowego łodzi ratowniczej. W moim imieniu 
w uroczystości brała udział Naczelnik Wydziału OA Pani Justyna Ochota; 
- 1 marca uczestniczyłam w uroczystym apelu z okazji Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych 
zorganizowanego przed Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt 
zorganizowanym przez Dowódcę Garnizonu Dęblin oraz Rektora-Komendanta LAW. Następnie 
wraz z Przewodniczącym Rady Miasta, Wicestarostą z Panią Moniką Kośmińską oraz 
Radnym Powiatu Ryckiego Panem Dariuszem Cenklem złożyliśmy wieńce pod płytą 
upamiętniającą poległych żołnierzy 15 Pułku Piechoty Wilków AK w Kościele pw. Piusa V. 
- 1 marca w restauracji „Oliwia" w Rykach odbyła się konferencja dla wszystkich 
przedsiębiorców z powiatu ryckiego w sprawie nowej perspektywy i nowych możliwości 
pozyskania środków europejskich na działalność gospodarczą. Miasto reprezentowała Sekretarz 
Pani Anna Wojdyła-Pawlak; 
- 6 marca wręczyłam nagrody w konkursie pożarniczym dla uczniów szkół dęblińskich, który 
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odbył się w ZSO; 
- 7 marca brałam udział w występie zespołu raperów "Rymcerze" w SP nr 4; 
- 7 marca w UM odbyłam spotkanie z Panią Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego 
w Puławach, odnośnie dalszej współpracy w zakresie transportu miejskiego w Dębinie; 
- 10 marca byliśmy z pracownikami wydziału GKP na cmentarzu komunalnym, aby ustalić 
miejsce na budowę pierwszego kolumbarium, a także ustaleniu nowych miejsc na pochówek. 
Kolumbarium jest w trakcie realizacji, stanie po lewej stronie od głównego wejścia na cmentarz. 
Prosiłabym Radnych, żeby przedwcześnie nie podawali takich informacji w komunikacji 
publicznej, bowiem hejt, jaki wylał się na temat kolumbarium po wczorajszym ukazaniu się 
informacji o niezakończonej jeszcze inwestycji przeszedł samego siebie. Kolumbarium musi być 
zakończone, opisane przez miasto i dopiero wówczas możemy chwalić się takim 
przedsięwzięciem. Naszym obowiązkiem jest to żeby zapewnić pochówek również w taki 
sposób, o jaki od lat proszą nas mieszkańcy. Poszło to w bardzo złym kierunku, a wzięło się to 
stąd, że znów Państwo Radni chcieli się pochwalić się czymś, co nie jest skończone. Mam 
nadzieję, że Kolumbarium, na które miasto czekało bardzo długo będzie wykorzystywane i 
będzie dogodnym miejscem dla osób, które wybiorą ten rodzaj pochówku. Jeżeli ktoś krytycznie 
się odnosić do tego typu urządzeń, wcale nie musi chować tam swoich bliskich ani też planować 
pochówku w tym miejscu; 
- 10 marca odbyła się Komisja Skarg Wniosków i Petycji w sprawie wniosku o urządzenie drogi 
na osiedlu Rycice dla mieszkańców Rrukówki i Gminy Stężyca w moim imieniu w komisji 
uczestniczyła Sekretarz Anna Wojdyła-Pawlak; 
- 10 marca uczestniczyłam w 28 edycji wydarzenia Dębińskie Zdjęcie Roku w MDK w Dęblinie. 
Wręczyłam nagrodę Burmistrza za najlepsze zdjęcia. Tematem zdjęć było hasło "Portret 
nieoczywisty"; 
- 10 marca wieczorem brałam udział w spektaklu pod tytułem "Pieśni miłości i nienawiści" 
w wykonaniu Stanisława Górki w Sali Balowej LAW. Wydarzenie było zorganizowane przez 
Miasto Dęblin dla Dęblińskich kobiet z okazji święta 8 marca; 
- 11 marca uczestniczyłam w charytatywnym koncercie zorganizowanym dla naszej mieszkanki 
Mai Kołodziej, połączonym ze zbiórką pieniędzy na jej leczenie. Wydarzenie odbyło się 
w restauracji "Piekiełko" w Pałacu Jabłonowskich; 
- 15 marca odbyłam w UM spotkanie z opiekunem samorządu studenckiego oraz ze studentami 
LAW w sprawie zorganizowania w tym roku juwenaliów w naszym mieście, które odbędą się 
1 czerwca Stadionie Miejskim; 
- 16 marca uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady 
Miasta; 
- 18 marca przed MDK miało miejsce wydarzenie pt. " Stop utonięciom". Projekt był 
zrealizowany przez pana Piotra Świtaj a, który przepłynął rzeką Wisłą odcinek z Dęblina do 
Stężycy, aby rozszerzyć wśród lokalnej społeczności świadomość, jak ważna jest umiejętność 
pływania; 
- 20 marca brałam udział w zebraniu sprawozdawczym Zarządu Osiedla Lotnisko; 
- 22 marca uczestniczyłam w otwarciu Hali Sportowej w Rykach. Można pozazdrościć sąsiadom 
wspaniałego obiektu. Miasto Dęblin w 2015 roku również planowało budowę hali sportowej 
i zabezpieczyło na ten cel w budżecie 3,5 min. zł, ale ówczesny Klub Radnych nie wyraził zgody 
na takie przedsięwzięcie; 
- 23 marca wraz z radnym Arturem Marzyszem brałam udział w jubileuszu dyskusyjnego klubu 
książki filii Masów należącej do Miejskiej Biblioteki Publicznej w Dęblinie; 
- 25 marca brałam udział w zebraniu sprawozdawczym Zarządu OSP Masłów. W zebraniu 
uczestniczył Starosta Powiatu Ryckiego oraz Komendant PSP w Rykach. Poruszano tematy 
bieżące m.in. kwestię prac remontowych prowadzonych w siedzibie straży, polegających na 
zrealizowaniu robót wynikających z nowego projektu rozbudowy strażnicy, która do dnia 
dzisiejszego przez okres prawie 20 lat została nieoddana do użytku. Wykonane przez miasto 
Dęblin prace projektowe i budowlane usunęły nareszcie tą wadę prawną i techniczną poprzez 
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dopuszczenie obiektu do użytkowania przez nadzór budowlany. Mam nadzieję, że obiekt będzie 
służył nie tylko straży, ale też społeczności lokalnej os. Masów; 
- 26 marca uczestniczyłam w odbiorze zakończonego zadania pn. "Budowa zatoki autobusowej 
ul. Dworcowej w Dęblinie". Obiekt z lat 70-tych ubiegłego wieku stał się prawdziwą wizytówką 
Dęblina i służył będzie dla pasażerom dworca PKP. Kolejnym etapem będzie modernizacja całej 
ul. Dworcowej, a być może też wieży ciśnień. Jest ona zabytkiem i z udziałem PKP oddz. 
nieruchomości mamy zamiar zgłosić ją do renowacji do rządowego programu odbudowy 
zabytków; 
- 27 marca wraz z inspektorem Panią Karoliną Skłodowską uczestniczyłyśmy w konferencji 
Fundusze Europejskie dla Lubelszczyzny na lata 2021-2027 zorganizowanej przez Marszałka 
Województwa Lubelskiego; 
- 29 marca brałam udział w Komisjach Rady Miasta opiniujących materiał na dzisiejszą sesję 
oraz w zebraniu sprawozdawczym Zarządu Os. 15 Pułku Piechoty Wilków; 

Ponadto Burmistrz Miasta poinformowała: 
- W tym tygodniu utwardziliśmy dziurawą część ulicy Okrzei od ul. Michalinowskiej. 

Prosili o to mieszkańcy już od dłuższego czasu, nie było pogody jednak podjęliśmy się tego 
przedsięwzięcia, bo były tam ciężkie i trudne warunki, jeśli chodzi o dojazd. Mam nadzieję, że 
chociaż na jakiś czas to przedsięwzięcie umożliwi mieszkańcom swobodne korzystanie z tego 
odcinka drogi. 

- Zakończyliśmy postępowanie konkursowe do trzech placówek oświatowych. 
Dyrektorem Miejskiego Przedszkola "Bajka" została Pani Małgorzata Wnuk, Dyrektorem 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących została Pani Joanna Pardo i Dyrektorem Szkoły 
Podstawowej nr 2 Pani Bożena Nowak. 

- Otrzymaliśmy wyroki karne na dwie funkcjonariuszki naszego urzędu, które mają w 
wyrokach orzeczony zakaz wykonywania funkcji w administracji samorządowej, mają wyroki 
w zawieszeniu, grzywny, ale też zapłacą zadośćuczynienie na rzecz Urzędu Miasta. Myślę, 
że porozmawiamy w węższym gronie, w jaki sposób zagospodarować te środki (jak już nam 
wpłyną). 

Ad. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Głos zabrali: 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski poinformował, że w związku z wizytą Radnych oraz 
członków Zarządów Osiedli w Szpitalu Powiatowym Rykach poprosił o przekazanie swoich 
spostrzeżeń. 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - moją intencją jest, aby przynajmniej raz do roku 
spotkać się z każdą Radą Miasta i Rady Gminy, po to żeby poinformować, co się dzieje 
w szpitalu, jakie wykonujemy świadczenia i czym służymy dla mieszkańców powiatu ryckiego. 
Rok 2022 był trudny, Szpital Powiatowy w Rykach jest szpitalem młodym. Decyzją i ogromną 
determinacją samorządu powiatu w tym Pana Starosty Dariusza Szczygielskiego było 
odtworzenie szpitala, który został zamknięty w 2018 roku. Od stycznia 2019 roku zaczął 
działalność na nowo. Początkiem działalności był koniec roku 2019 a na początku roku 2020 
rozpoczął się COVID, cały 2021 był rokiem COVID-owym i skończył się w 2022 roku. 
Obejmując stanowisko Prezesa Zarządu, rozmawiając z zarządem powiedziałem, że zadaniem 
tego szpitala nie jest konkurowanie z innymi jednostkami, ale uzupełnienie oferty. Szpital 
Wojskowym jak i szpitale ościenne nie są dla nas konkurencją, a moim zadaniem jest stworzenie 
oferty, która uzupełni świadczenia dla mieszkańców całego powiatu i całego mikroregionu 
województwa Lubelskiego. Rok 2022 który był trudny, bo koniec pandemii jak i rozpoczęcie 
konfliktu zbrojnego na wschodzie, spowodował dla nas wszystkich dość trudne wybory, trudne 
sytuacje makroekonomiczne. Jednak pomimo tego nasz szpital rozwijał się bardzo intensywnie. 
Na początku stycznia 2022 roku ruszyły prace związane z termo-modernizacją budynku i jego 
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przebudową oraz odwodnieniem. Rozpoczęły się prace przy budowie bloku operacyjnego. 
Od 1 kwietnia 2022 roku uruchomiono Poradnię Współuzależnienia od alkoholu. Na początku 
kwietnia ruszyły prace nad modernizacja pomieszczeń i zakupem rezonansu magnetycznego, 
5 maja zakupiono nowoczesną sondy do badania echokardiologicznego przezprzełykowego, 
9 czerwca w szpitalu odbyła się Ogólnopolska konferencja medycyny paliatywnej, tzw. Letnia 
szkoła medycyny paliatywnej, która odbiła się ogromnym i bardzo pozytywnym echem. W tym 
roku będziemy kontynuować tą tradycję i w tym roku 2 czerwca w Rykach odbędzie się druga 
taka konferencja. Pierwsze spotkanie spowodowało, że zaczęliśmy być postrzegani na rynku 
tego sektora medycyny, jako lider, było to potwierdzone przez konsultanta krajowego medycyny 
paliatywnej. Chcemy utrzymywać ten trend, być liderem w tym zakresie i dawać wzorce, w jaki 
sposób trzeba opiekować się pacjentami w tym ostatnim momencie życia. Następnie 1 lipca 
2022 roku nastąpiło uruchomienie poradni neurologicznej, środki na tą pracownię dostaliśmy od 
Gminy Stężyca, 28 lipca Zarząd Szpitala Powiatowego w Rykach otrzymał wyróżnienie od 
Wojewody Lecha Sprawki za trud i starania poniesione w walce SARS-CoV2. Na początku 
września nastąpiło rozpoczęcie modernizacji układu zasilania oraz agregatu prądotwórczego. 
Ważnym elementem w naszym szpitalu jest 30 września, kiedy to został zakwalifikowany do 
sieci szpitalnej. Również 30 września odbył się odbiór końcowy w ramach zadania montowania 
rezonansu magnetycznego, który ruszył z dniem 1 stycznia 2023 roku, uzupełniając z pracownię 
diagnostyki obrazowej. Posiadamy RTG, tomograf oraz rezonans. Działania zostały docenione 
także przez Uniwersytet Medyczny w Lublinie, z którym 26 października podpisaliśmy, jako 
jedyny szpital powiatowy umowę o współpracy. W dniu 15 listopada została podpisana umowa 
pomiędzy Szpitalem Klinicznym nr 4, a Szpitalem Powiatowym w Rykach. Z Uniwersytetu 
otrzymujemy wiedzę i ich doświadczenie w zamian za to mamy możliwość na szybką ścieżkę 
przekazywania i konsultowania pacjentów, co jest bardzo cenne zarówno dla pracowników, 
lekarzy szpitala oraz pacjentów. Po kolejnym roku intensywnej działalności w skład szpitala 
wchodzi oddział chorób wewnętrznych z pododdziałem kardiologii, na którym głównie 
skupiamy się na kardiologii i pulmonologii. Mamy oddział medycyny paliatywnej, który staramy 
się, aby był liderem na rynku województwa, być może docelowo ogólnopolskim. Obecnie trwają 
prace nad wyposażeniem oddziału chirurgii leczenia jednego dnia z podzakresami dotyczącymi 
chirurgii i ortopedii. W związku z tym jest prośba o wsparcie ze strony Rady Miasta. Po 
rozmowach z Radami Gmin zostało to przychylnie odebrane i dostaliśmy już z większości 
dofinansowanie lub przyrzeczenie jego otrzymania. Jesteście ostatnią Radą Miasta, z którą 
rozmawiam i zwracam się z taką samą prośbą. Wsparcie wynika z tego, że środki wysoko cenne, 
które można otrzymać w ramach dofinansowania, ogromną rolę odegrał Starosta Rycki, który 
z ogromną energią i zaangażowaniem pozyskuje dla szpitala środki, natomiast w przypadku tzw. 
wykończeniówki, drobnych rzeczy, które nie są możliwe do wykazania, czyli malowanie, 
wykładziny, drobny sprzęt medycznego na to musimy pozyskać środki samodzielnie. Dlatego 
jest prośba do Państwa o wsparcie. Oprócz szpitala posiadamy cześć diagnostyki, która jest 
bardzo dobrze doposażona. Oprócz rentgena, tomografu, rezonansu posiadamy pracownię 
endoskopii, która jest bardzo mocno rozwijającą się, spirometrii oraz polisomnografii, która jest 
unikatowa na terenie już woj. Lubelskiego, bo niewiele jednostek to robi. Liczę na Państwa 
przychylność. Część Radnych oraz członków Zarządów Osiedli miała okazję zapoznać się 
osobiście jak wygląda rozwój naszego szpitala. 
Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka - jakie planowane są zabiegi, które będą wykonywane 
w szpitalu? Czy lekarz chirurg będzie obecny całodobowo? Jak będzie wyglądało działanie 
oddziału? 
Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rykach - Działania, o które zapytano, należą do 
oddziału chirurgii, który posiadamy, jako powiat w Dęblinie. Oddział w Rykach nie będzie 
wchodził w te zakresy, które są wykonywane w Dęblinie. Jest to uzupełnienie oferty poprzez 
chirurgię jednego dnia oraz poprzez zabiegi ortopedyczne. Docelowo myślimy jeszcze 
o zabiegach ginekologicznych i laryngologicznych. Natomiast nie są to zabiegi, które konkurują 
z tak zwanymi oddziałami chirurgii ogólnej. 
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Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka - w jaki sposób będzie odbywała się kwalifikacja 
pacjentów? Rozumiem, że lekarze będą dojezdni, ale jak będzie wyglądała kwalifikacja 
pacjentów z naszych okolic? Czy będzie poradnia, żeby pacjenci mogli się zakwalifikować, czy 
będą musieli się zgłosić na oddział ze skierowaniem w celu ustalenia? 
Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rykach - Pacjenci na oddział oraz na leczenie na 
oddział leczenia jednego dnia, będą kierowani poprzez skierowanie. Skierowanie to będzie 
akceptowane od każdego lekarza, który je wystawi zgodnie z obowiązującymi przepisami, 
a także poprzez poradnię przyszpitalną. Lekarze są częściowo dojezdni, natomiast trzon będą to 
lekarze, którzy są zatrudnieni w szpitalu i są na etacie. Ordynatorem tego oddziału będzie 
chirurg dr Jacek Krysa. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - wiemy, że zdarzają się sytuacje, kiedy w szpitalu 
przyjmuje lekarz dojeżdżający z innego miasta i przywozi ze sobą pacjentów. Oczywiście trzeba 
leczyć wszystkich, ale czy mieszkańcy powiatu będą mieli pierwszeństwo? 
Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rykach - jest to bardzo ważne pytanie, natomiast 
oddam głos Panu Staroście, dlatego, że jednym z warunków, kiedy zostałem zatrudniony na 
stanowisko prezesa było powiedziane, że to jest szpital dla mieszkańców powiatu. Dlatego 
spotykam się z państwem żeby to zaznaczyć. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - Tak jak wspomniał Pan Prezes najważniejsze będę 
osoby z naszego powiatu, jeżeli będzie nisza, że będzie można operować z zewnątrz i to 
komercyjnie to będziemy to robić, dlatego żeby przychody były większe i żeby obniżać koszty. 
Nie chodzi tylko o chirurgię jednego dnia, a o wszystkie pracownie, jakie mamy. Pierwszeństwo 
mają pacjenci z powiatu ryckiego. Chyba, że będą to badania lub zabiegi ratujące życie to nie 
będziemy robić przeszkód. 
Odnośnie inwestycji drogowych to planowane zakończenie inwestycji na 
ul. Staromiejskiej i Jagiellońskiej jest na koniec maja. Jeżeli chodzi o ul. Stawską to z Panią 
Wicestarostą byliśmy w Ministerstwie i na tą chwilę musimy skompletować zespół ludzi u nas, 
którzy będą ewentualnie pracować z pracownikami z Ministerstwa Infrastruktury. Ma na celu 
wypracowanie formuły tego projektu drogi, która ewentualnie powstanie, jeśli dojdzie do 
podpisania, a jestem przekonany, że dojdzie do podpisania z Ministerstwem Infrastruktury, żeby 
miało parametry, o które chodzi Ministerstwu. Będzie to droga lokalna, ale będzie miała swoje 
wytyczne, które muszą być spełnione. Wtedy podpiszemy umowę i będziemy mogli przystąpić 
do projektowania. Mam nadzieję, że inwestycja rozpocznie się na początku drugiej połowy tego 
roku. Droga ta zarówno dla państwa jak i dla nas będzie wykonana bez kosztowo. Bedzie 
pokryta w 100% z Ministerstwa Infrastruktury. Odnośnie ul. Spacerowej to wczoraj 
otworzyliśmy przetarg i jeżeli nie będzie żadnych uwag do złożonej oferty to zarówno powiat 
jak i miasto Dęblin będziemy musieli dołożyć po ok. 570 000 zł żeby ją zrealizować. Uważam, 
że przy tej długości drogi i ścieżki rowerowej to nie jest wygórowana kwota. W tym momencie 
kwota, która jest przeznaczona na zadania drogowe w całym województwie lubelskim jest tak 
ogromna, że wykonawcy sobie wybierają drogi, które chcą robić. W tym przetargu były dwie 
firmy mam nadzieję, że wszystko w dokumentach będzie dobrze, bo zarówno jedna jak i druga 
robi bardzo dobrej jakości drogi. Mamy okazję współpracować z nimi na trzech odcinkach dróg, 
jeden z nich będziemy oddawać już w kwietniu. Mam nadzieję, że do realizacji tej drogi dojdzie 
szybko, chcielibyśmy ją zrobić w tym roku, trzeba jeszcze zrobić projekt. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - mieszkańcy zadają pytania odnośnie drogi przy 
ujęciu wody na ul. Jagiellońskiej. Jest tam tworzony nowy chodnik po obu stronach ulicy. 
Na nowym chodniku kilka słupów wypada na środku? Czy nie da się tego zrobić inaczej? 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - Sprawdzę i zapytam czy jest w tym momencie 
techniczna możliwość, żeby to zrobić. 
Radna Urszula Czarnecka - zwróciła się z prośbą o Prezesa Szpitala Powiatowego w Rykach 
o przedstawienie planów powstania oddziału dziecięcego. 
Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rykach - odnosząc się do poprzedniego pytania to 
ilość procentowa mieszkańców z powiatu ryckiego do innych, to na ogólną ilość 60 tys. 
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przyjętych pacjentów prawie 80% to pacjenci z powiatu ryckiego. Co do oddziału dziecięcego, 
to rzeczywiście w strategii jest takie założenie. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - o to zabezpieczenie dla dzieci to jest mały problem, 
dlatego że urzędnicy w Brukseli uparli się, że można budynki adaptować, a nic nie można 
pobudować. Nie wiem, czym to jest spowodowane. Myślę, że wybudowanie byłoby dużo tańsze 
jak adoptowanie starego. Natomiast pojawia się u nas szansa, bo mamy budynek, który nie 
spełnia żadnych wymogów i możemy pokusić się o to, żeby go zaadoptować na oddział 
pediatryczny. Chcemy postawić budynek 2-3 kondygnacyjny, tak żeby poszerzyć usługi o 
fizjoterapię i ewentualnie jeszcze paliatyw. Musimy poczekać, dlatego że konkursy nie zostały 
ogłoszone i musimy się dowiedzieć czy będziemy mogli zaadoptować ten budynek pod tym 
kontem. Zabezpieczenie pediatryczne jest dla nas bardzo ważna rzeczą. Mimo, że nie mamy 
jeszcze budynku to mamy już obsadę lekarską na ten oddział. Szpitale zazwyczaj mają problem 
żeby lekarze przyszli do pracy, dlatego jest bardzo miło, kiedy lekarze sami się zgłaszają. My 
nikogo nie namawiamy ani nie podbieramy, każdy, kto obserwuje, że się rozwijamy to widzi jak 
jest dobrze. W ostatnim tygodniu zostaliśmy mile zaskoczeni dostając kilkaset tysięcy złotych na 
doposażenie szpitala, po to aby mieszkańcy naszego powiatu byli lepiej diagnozowani. Sprzęt, 
który chcemy kupić do poradni neurologicznej ma tylko jeden szpital w woj. lubelskim. Będzie 
on zakupiony od sponsora zewnętrznego. 
Radna Urszula Czarnecka - jeżeli nasza Rada podejmie decyzję o przekazaniu szpitalowi 
pieniędzy, to na co będą one wykorzystane? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - pieniądze, które teraz pozyskujemy od gmin za 
wyjątkiem Gminy Kłoczew, od której środki zostały już wcześniej wydatkowane na rolety dla 
oddziału paliatywnego, to wszystkie są przeznaczone na sprzęt i modernizację oddziału leczenia 
jednego dnia, czyli tak zwany oddział chirurgiczny tj. wymiana posadzki, malowanie, kasetony, 
doposażenie operacyjnego w drobny sprzęt chirurgiczny, szafki, czyli środki nisko cenne, które 
nie mogą zostać pozyskane ze środków unijnych, bo tam mogą być tylko środki trwałe. 
Radny Robert Pasek - chciałbym zwrócić uwagę na ul. Lipową, na której zostało zniszczonych 
ok. 20 lip. Proszę o ponowne nasadzenie. Na ul. Stawskiej od strony ul. Lipowej jest wodociąg 
zbudowany jeszcze z rur azbestowych. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - odnośnie lip zwrócimy się do naczelnik wydziału 
i niedługo dostanie Pan odpowiedź jak to będzie wyglądało. Natomiast, co do wodociągu nie jest 
to zadanie powiatu. 
Radny Andrzej Kurowski - czy będą jakieś zmiany w funkcjonowaniu Nocnej Pomocy 
Lekarskiej? Ponieważ w ciągu roku planowana jest zmiana i nocna pomoc ma trafić do szpitali. 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - W zeszłym roku decyzją NFZ Szpital Powiatowy 
w Rykach został wpisany na listę szpitali sieciowych. Jednym z podstawowych zadań 
wynikających z ustawy jest Nocna i Świąteczna Pomoc Lekarska. Nie chcieliśmy ażeby tą 
pomoc przenosić i w jakikolwiek sposób zaburzać obecnego funkcjonowania, bo jest w SP ZOZ 
w Dęblinie. Dlatego podpisaliśmy umowę z SP ZOZ w Dęblinie na prowadzenie Nocnej 
i Świątecznej Pomocy. Jako Szpital Powiatowy w Rykach otrzymujemy środki, mamy umowę 
i środki, które otrzymujemy na nocną pomoc w 100% są przekazywane SP ZOZ 
w Dęblinie. Umowa jest dwuletnia, w pierwszym roku bez możliwości wypowiedzenia. 
Dyrektor NFZ obiecała Staroście, że nocna pomoc lekarska zostanie przeniesiona na 
ul. Rynek 14. Także jak zakończy się remont, od lipca zostanie przeniesiona. Jet to zadanie 
Szpitala Powiatowego powierzone na mocy umowy SPZOZ w Dęblinie. 
Radny Andrzej Kurowski - na poprzedniej sesji złożyłem wniosek w sprawie drogi nr 801, 
to czy Starostwo przejęło już tą drogę? Proszę również o rozważenie dodania do tej drogi 
przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Stężyckiej i Okrzei, ponieważ jest to odcinek, coraz 
bardziej zurbanizowany, a na całej długości odcinka do granicy Dęblina i Stężycy nie ma 
żadnego przejścia dla pieszych. Jest tam jedno skrzyżowanie i wydaje mi się, że zasadnym 
będzie umiejscowienie przejścia właśnie w tym miejscu. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - tak, już przejęliśmy drogę 801 na ostatniej sesji od 
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Zarządu Dróg Wojewódzkich. Odnośnie przejścia dla pieszych - to bardzo proszę o złożenie 
wniosku na piśmie. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - czy na stronie internetowej Starostwa są 
umieszczane wraz z informacja o sesji materiały? Kiedy u nas jest wyznaczany termin sesji 
udostępniane są wszystkie materiały, mieszkańcy wiedzą, jakie będą procedowane uchwały. 
Następnie umieszczane są protokoły z posiedzeń i mieszkaniec wie jak zagłosował każdy radny. 
Natomiast my nie wiem jak nasi radni powiatowi głosują, dyskutują czy wnioskują. Czy jest 
możliwość, aby wcześniej były zamieszczane materiały, a później protokoły? U nas jest to 
praktykowane i od wielu lat mamy przegląd. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - na stronie BIP są takie informacje zawarte. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - odpowiedziała na pytanie odnośnie pytania radnego 
Roberta Paska - myślę, że chodziło o to, kiedy wspólnie z powiatem będzie robiona ul. Stawska. 
Jest to droga powiatowa, w której umieszczony jest ten wodociąg z azbestu. Miasto wcześniej 
nie wyburzy tej ulicy po to, aby wymienić wodociąg i chcielibyśmy to zrobić przy wspólnej 
inwestycji. Współfinansowaliśmy projekt na tą część ul. Stawskiej, kiedy moglibyśmy przystąpić 
do tego przedsięwzięcia, abyśmy mogli jak najszybciej wymienić ten wodociąg. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - jeżeli jest to w projekcie, a jest to nowy projekt. Projekt 
który był na tamtą drogę jest już nieaktualny. Myślę, że Pani Burmistrz da sobie radę aby 
rozwiązać to bez problemu. 

Wcześniej Prezes wspomniał o rezonansie, przedstawię obrazowo jak to wygląda w 
Szpitalu Powiatowym, od 2 stycznia do wczorajszego dnia było wykonanych 830 badań. 
Rezonans pracuje 6 dni w tygodniu od godziny 700 do 1800. Mamy bardzo dużo zapisanych 
pacjentów do przodu, musieliśmy nawet wstrzymać zapisy, aby nie zapisywać na kilka miesięcy 
do przodu. Pokazuje to jak ważne jest posiadanie takiego urządzenia na naszym terenie. Chociaż 
zdarzają się osoby, które kwestionują zasadność mówiąc, że można zrobić takie badanie gdzie 
indziej. Zdarza się również stwierdzenie, że oddział paliatywny nazywany jest „umieralnią". Jest 
to oddział, na którym znajdują się osoby chore, często nowotworowe lub w imiych stanach, 
kiedy leczenie bólu jest bardzo ważne. Dlatego nazywanie tak tego miejsca jest zadziwiające. 
Nasz szpital nie będzie konkurował ze szpitalem w Dęblinie, będziemy uzupełniać usługi i szli w 
te rzeczy, które są potrzebne. 

Przy opracowywaniu nowego projektu drogi bardzo prosilibyśmy o wytypowanie 
przedstawiciela z rady w celu doradczym. Droga będzie musiała być szersza i dochodzi liczba 
ścieżek rowerowych. Zrobić jedną czy dwie oraz czy w ogóle starczy na nią miejsca? Nie będzie 
to od nas zależało, bo przepisy są tam trochę inne. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - proszę o przedstawienie jak wygląda sytuacja 
finansowa Szpitala Powiatowego w Rykach. Wiemy, że powstawał od podstaw, działa już 
prawie 4 lata. Macie już wynik finansowy za ten rok? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - zawsze boję użyć stwierdzenia, że jest dobrze, żeby 
nie zapeszyć. W tym roku jesteśmy na zero, czyli szpital się bilansuje. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - czyli ze sprzedaży i usług jesteście utrzymać się na 
bieżąco? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - w styczniu był to wynik minus 20 tys. zł, a w lutym 
plus 12 tys. zł. Zobaczymy jak będzie dalej, bo oczywiście jest parcie na płace, wzrost kosztów 
materiałów medycznych, leków, energia, gaz. Od 1 lipca wchodzą w życie kolejne regulacje 
odnośnie wynagrodzeń personelu medycznego, pojawi się pytanie czy NFZ ujmie je w wycenie 
wartości świadczeń. Tego nie wiemy i się wszyscy boimy, bo nigdy nie było tak, żeby NFZ w 
100% refundował te rzeczy. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - czyli na dzień dzisiejszy zabezpieczone jest Wasze 
bieżące funkcjonowanie. 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - to zabezpieczy tylko bieżące. Wszystkie środki, jeśli 
chodzi o inwestycje są zabezpieczone ze środków zewnętrznych. Natomiast na środki nisko 
cenne szukamy darczyńców. Szukamy wsparcia przede wszystkim tam gdzie wykonujemy 
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usługi, czyli gminy powiatu ryckiego. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - rozumiem, że Starostwo dotuje szpital? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - poza otwarciem szpitala, Starostwo go dotuje. Przez 
ostatnie 4 lata dotacje na funkcjonowanie szpitala wynosiły prawie 7 min. zł. Inne koszty są, 
jeżeli coś funkcjonuje, a inne jeśli coś rozpoczynamy. Odtworzenie jest bardzo kosztowne. Tak 
jak wspominałem szpital w 2019 roku zaczynał funkcjonowanie prawie od zera, to są koszty. 
Jeśli chodzi o blok operacyjny z oddziałem chirurgii, to duże rzeczy zostały zakupione 
ze środków zewnętrznych, które są również współfinansowane, bo ok. 15% było wkładu 
własnego od Starostwa Powiatowego. Natomiast drobne wyposażenie medyczne tj. skalpele, 
pęsety, koszyczki, które musza być utrzymane w reżimie sanitarnym i medycznym są 3-4 razy 
droższe niż te do nie do celów medycznych. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - na terenie naszego powiatu funkcjonują dwa szpitale 
tj. w Dęblinie i Rykach. Dlatego proszę o przedstawienie, w jakim zakresie usług uzupełniacie 
się nawzajem, czy służycie sobie pomocą, jeśli chodzi o usługi medyczne. Widziałam 
sprawozdanie z którego wynikało, że szpital w Dęblinie obsługuje pacjentów w znaczniej mierze 
z Dęblina, ale również powiatu ryckiego, gminę wiejską i miasto Ryki, oraz okoliczne gminy. 
Jeżeli uda się otworzyć oddział i usługi chirurgii jednego dnia to jak będzie wyglądała kwestia 
leczenia pacjenta. Będzie on wypisywany od razu do domu czy zaopiekowanie pacjentem będzie 
odbywało się u was na oddziale czy będziecie odsyłać do innych placówek szpitalnych? 
Radna Patrycja Wojewoda Sieklicka - Jeżeli byłaby konieczność dalszej hospitalizacji, bo 
poszło coś nie tak, to co dalej? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - kiedy przyszedłem do szpital, to jedną z pierwszych 
wizyt jakie odbyłem, była to wizyta w szpitalu w Dęblinie. Z ówczesnym dyrektorem chcieliśmy 
przełamać pewną passę, bo wcześniej te dwa szpitale nie współpracowały. Pierwsza rzeczą był 
sterylizacja, była ona robiona ze środków unijnych robionych przez MON, czyli nie mogli robić 
pewnych rzeczy na zewnątrz, jednak udało się uzyskać zgodę w MON-ie na to, żeby sterylizacja 
była wykonywana dla szpitala w Rykach, była to pierwsza podpisana umowa. Następnie była 
współpraca odnośnie lekarzy, kiedy był duży kryzys wyraziłem zgodę, aby nasi anestezjolodzy 
pracowali w szpitalu w Dęblinie. Kolejna kwestia to kuchnia. Czekam na zakończenie remontu, 
bo wtedy ta kuchnia byłaby w stanie w ciągu technologicznym przeznaczonym dla żywienia 
szpitalnego wyżywić dwa szpitale. Szpital w Rykach nie ma kuchni i nie będziemy jej posiadać, 
dlatego chcielibyśmy rozpocząć współpracę na żywienie poprzez kuchnię dęblińską, Szpitala 
w Rykach. Staramy się, aby współpraca się rozwijała we wszystkich elementach, które są 
uzupełniające. Najpierw kierujemy pytanie do szpitala w Dęblinie czy jest w stanie w pewnym 
zakresie pomóc, a dopiero później staramy się uzyskać tą pomoc gdzie indziej. Najczęściej 
jednak udaje nam się uzyskać tą pomoc. 

Odział leczenia jednego dnia jest oddziałem stacjonarnym łóżkowym, jest na nim 
12 łóżek plus 3 na oddziale intensywnej opieki medycznej. Czyli pacjenci, którzy są operowani 
mają możliwość przebywania, natomiast z zasadami chirurgii jednego dnia okres przebywania 
na takim oddziale nie może być dłuższy niż trzy dni. Jeśli chodzi o powikłania to w każdej 
ingerencji w ludzkie ciało przy zabiegach chirurgicznych może dojść do powikłań. Zakłada się, 
ze w zależności od rodzaju zabiegu może być od 5-10% powikłań. W zakresach, w których 
będzie mógł wspomóc nas Dęblin, będziemy chcieli współpracować z Dęblinem. W części 
zakresów będziemy chcieli współpracować z Garwolinem. Natomiast naszym najważniejszym 
partnerem jest to umowa na współpracę z Uniwersytetem Medycznym w Lublinie, czyli jeśli 
pacjent będzie potrzebował interwencji z przyczyn, o których mówimy, to będziemy miał 
wsparcie w państwowym Szpitalu Klinicznym nr 4 w Lublinie. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - Czy posiada pan statystyki ilu mieszkańców 
z Dęblina przewinęło się przez oddział wewnętrzny? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - Nie mam konkretnych danych, co do oddziału 
wewnętrznego, natomiast ogółem zostało przyjętych 4,5 tys. pacjentów z Dęblina. Jeśli będzie 
taka potrzeba zrobimy również dokładną statystykę. 

Protokół z LXXV Sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 30 marca 2023 roku 11 



Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka - prosimy o pochylenie się nad oddziałem pediatrii, bo 
bardzo liczymy na to jako mieszkańcy, ponieważ rodzice z dziećmi musza jeździć do Kozienic 
czy Puław. Zwłaszcza, że przy posiadaniu chirurgii ogólnej będzie chirurgia jednego dnia, 
a z dzieckiem trzeba jeździć 30 km stad. Uważam, że pediatria to temat, nad którym powinniśmy 
pochylić się w pierwszej kolejności. Czy nie myśleliście, aby w miejscu gdzie stworzona 
zostanie chirurgia jednego dnia zrobić pediatrii? 
Prezes Szpitala Powiatowego w Rykach - W strategii szpitala jest temat utworzenia, tak jak 
mówił Starosta mamy lekarzy natomiast nie mamy gdzie go otworzyć. Jeżeli chodzi o potrzeby 
chirurgii, a zwłaszcza ortopedię były ogromne. Obecnie, aby zapisać się na zabiegi ortopedyczne 
na terenie powiatu to oczekiwanie ok. 2 lat. W związku z tym musieliśmy oszacować, co jest 
pilniejsze. Poprzednio w szpitalu był blok operacyjny, dlatego było nam łatwiej go odnowić niż 
otworzyć cos nowego. Pediatria również była natomiast chcielibyśmy otworzyć ją na innych 
zasadach, aby była nowoczesna. Radni, którzy byli w szpitalu mieli okazje usłyszeć od dyrektora 
medycznego wizje odnośnie pediatrii, która będzie zaspokajać potrzeby mieszkańców. Pediatria 
będzie inna, bo chcemy również w tej dziedzinie być innowacyjni. Oddziały pediatryczne 
najczęściej obłożone są sezonowo, gdy jest okres grypy czy alergiczny. Chcielibyśmy poszerzyć 
ofertę o diagnostykę. Dzieci, które należałoby zdiagnozować w opiece stacjonarnej czy 
szpitalnej bardzo ciężko jest, aby się na nią dostały. Chcemy czas miedzy zachorowanymi wśród 
dzieci wykorzystać na diagnostykę. Wiąże się to z unowocześnieniem, jeżeli chodzi o strukturę 
tych oddziałów tj. o przesuwane ściany tak, aby dopasować ilość miejsca i sal do tego czy dzieci 
leżą same czy z rodzicem oraz potrzeb w danym czasie i co jest tendencją epidemiczną w danym 
okresie. 
Radna Urszula Czarnecka - na swoim profilu serwisu społecznościowego umieściłam zdjęcie 
oraz wpis o kołumbarium. Jest to nowum w naszym mieście, nie zrobiłam tego w ramach 
chwalenia się tylko po to, aby zakończyć dla mnie przykre słowa od mieszkańców. Umieściłam 
zdjęcie jak to wygląda, aby przekazać, że pojawiło się to, co ma być. Jeżeli nie podoba się to 
mieszkańcom, to jest to ich sprawa, bo jest wolność słowa. Mi się podoba, że nareszcie 
powstanie kołumbarium. Ludzi razi to, że miejsce nie zostało przygotowane tzn. śmietnik i 
otoczenie pozostawia wiele do życzenia i stąd pojawiły się uwagi mieszkańców. Moim celem 
było przekazanie, że coś takiego się pojawiło i żeby mieszkańcy się z tym oswoili. Jeżeli coś 
takiego się pojawia, to uważam, że UM, powinien podać to do wiadomości publicznej, że coś 
takiego będzie miało miejsce, jaka firma to wykonywała i wtedy może byłoby mniej hejtu i 
złośliwych uwag ze strony mieszkańców. 
Radny Waldemar Chochowski - mieszkańców niepokoi fakt, że teren wokół budowanego 
kołumbarium jest nieprzygotowany i wyjątkowo nietrafiony. Chyba, że tak jak kiedyś składałem 
wniosek zniknie ten śmietnik, łącznie z drogą dojazdową do niego z terenu cmentarza. Miejsce 
gdzie jest nieskutecznie zbierana woda deszczowa, bo plac nie został dokończony przed bramą 
główną cmentarza. Powinno to być zrobione tak, żeby jakoś wyglądało. Powinna być ławka, 
miejsce na kwiaty, znicze. Na dzień dzisiejszy tego nie ma i nie widać, żeby było takie miejsce. 
Dlatego mieszkańcy chcieliby mieć informację publiczną, bo dotyczy to ich osobiście oraz ich 
rodzin. Chcieliby, aby to było godne miejsce pochówku, a w tej chwili to tak nie wygląda, 
sa inne miejsca na cmentarzu gdzie można byłoby to zrobić. Podejrzewam, że będzie potrzebne 
nie tylko jedno kołumbarium, więc można było docelowo zaplanować na cmentarzu, mówię o 
obecnej drodze prowadzącej do śmietnika wewnątrz cmentarza, można było zaplanować i wtedy 
mogłoby być nawet na dwie strony, czyli w stronę ulicy i do wnętrza cmentarza. Trzeba najpierw 
słuchać tego, co mieszkańcy mają prawo powiedzieć. Odnośnie hali sportowej. Była Pani 
Burmistrza na otwarciu, gratuluję Rykom takiej pięknej hali sportowej. Opowiem jak to było, 
ponieważ wprowadza Pani opinię publiczną w błąd, że klub „Razem dla Dęblina" nie dał Pani 
tej hali pobudować. Byłem wtedy przewodniczącym tego klubu i byłem również radnym, więcej 
radnych oprócz Pana Grobla nie ma z tego składu. Na sesji żadnej uchwały klub „Razem dla 
Dęblina" nie zbojkotował. Było tylko jedno spotkanie na komisji, sprawdziłem tamtą kadencje 
i nie było takiego tematu na sesji, na komisji stanęła sprawa na tym, że po przedstawieniu 
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koncepcji lokalizacji tej hali były odnośnie tego, że będzie zajmowała boisko i korty. Pytaliśmy 
się, z jakich pieniędzy miałoby to być sfinansowane, bo wtedy nie było, żadnych środków 
unijnych ani programów, żeby taka halę pobudować. Pytaliśmy o koszty utrzymania hali, bo 
miała stanąć na boisku z daleka od szkół, osobiście wnioskowałem o to, aby była przy ZSO, 
chodziło o to, kto będzie finansował. Pani Burmistrz wspomniała, że 16 marca br. było spotkanie 
z klubami sportowymi. Otóż kluby sportowe są niedoinwestowane, nie maja pieniędzy na swoją 
działalność. Na zadania sportowe było przeznaczone 10 tys. zł dla organizacji pożytku 
publicznego, co jest żenujące i nie powinno mieć miejsca w takim mieście jak Dęblin. Wtedy 
padły słowa, że nas ledwo stać na utrzymanie tego budynku, zaplecza, który jest na dzień 
dzisiejszy, a gdzie hala sportowa. Jest to całkiem inna skala. Wydaje mi się, że Puławy na hali 
sportowej wywróciły swój budżet, teraz mają duże problemy, ta hala kosztowała o wiele więcej 
niż miało być, trzeba było doinwestować i teraz są problemy z jej wykorzystaniem, aby na siebie 
zarabiała. W Rykach hala jest mniejsza, korzystano ze środków z „Nowego Ładu". Ja Pani 
Burmistrz nie bronię. W tej kadencji ma Pani większość radnych za sobą, gdzie zagłosują za 
pobudowaniem hali, proszę bardzo pobudujmy halę, bo są inwestycje, na które można pozyskać 
praktycznie 100% rządowych środków, a wtedy takich nie było. Możemy pobudować taką halę, 
ale, za co ją utrzymamy skoro na sport nie wydajemy wcale pieniędzy. 
Radny Jarosław Wojtyś - chciałem zgłosić trzy sprawy. Pierwszą jest oświetlenie ulic. 
Oszczędzamy, a światła latarni załączają się o 5.00 rano, kiedy jest zupełnie widno, nie 
zareagowały na zmianę czasu na letni i świecą się do 6.30. Proszę o zwrócenie na to uwagi. 
Prosiłbym również o zmianę zdjęcia do zamieszczanej na stronie informacji o sesji, ponieważ 
jedna z mieszkanek zapytała czy wstydzimy się tak pięknej sali i dlaczego na zdjęciu nie ma 
sztandaru, herbu oraz popiersia Jana Pawła II. Najwidoczniej przeszkadza to mieszkańcom 
w związku z tym proszę o uaktualnienie. Kolejną sprawą jest poruszona już dzisiaj sprawa 
kolumbarium. Proszę o umieszczenie sprostowania. Do godziny 200 w nocy miałem telefony 
i sms-y z treścią „kto pozwolił Panie Radny na postawienie paczkomatu na cmentarzu" 
w związku z tym prosiłbym o zamieszczenie takiego sprostowania na stronie miasta Dęblin 
i może Radna Czarniecka również je udostępni. 
Radny Artur Marzysz - na sesji w styczniu zadałem pytanie odnośnie wiaty przystankowej na 
ul. Podchorążych przy drodze wojewódzkiej. Zniknęła ona podczas remontu, do dzisiaj nie było 
żadnej konkretnej odpowiedzi. Może trzeba jeszcze raz zgłosić się do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. Po dwóch latach wrócił temat dzików, na os. Masów przy ul. Spacerowej są 
pola, które są uprawiane i w tej chwili są całe przeryte przez dziki. Złożę oficjalny wniosek, bo 
może trzeba zwrócić się do Starosty o kontrolowany odstrzał, ponieważ pojawiają się w Dęblinie 
duże stada. 
Radny Maciej Jakubik - mieszkańcy zwracają się o zwrócenie uwagi na drogi na 
os. Michalinów, ponieważ ich stan jest tragiczny. Została zrobiona tylko jedna część 
ul. Michalinowskiej i Okrzei, a druga również jest w tragicznej sytuacji. 

W związku ze zgłoszeniem się mieszkańca Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad 
udzieleniem głosu. 

Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 11:42:36- 11:43:44 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 0 0 %  

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Mieszkaniec Krzysztof Karbowski - zgłosił wnioski do Burmistrza Miasta Dęblin, które 
przedłożył na piśmie (stanowią załącznik do protokołu). 

Radny Artur Marzysz - odpowiedział Panu Krzysztofowi Karbowskiemu - bardzo łatwo 
mówi się spowodować zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci, wydaje się to proste, ale za 
to wszystko musi zapłacić UM czyli wszyscy mieszkańcy, którzy tych śmieci tam nie 
wyrzucają, bo nikt tego za darmo nie zrobi. Proponuję Panu, aby zorganizować zbieranie 
śmieci. Taka akcja robiona była kilka lat temu, zaangażować jak najwięcej ludzi, a być może 
trafi się ktoś kto te śmieci wyrzuca w te miejsca i być może zastanowi się nad tym co robi na 
przyszłość. Takie zbiórki śmieci robimy na os. Masów, pierwszym razem było zebranych 
bardzo dużo śmieci, kolejnym trochę mniej i w tym roku również jest zaplanowane. Wydaje 
mi się, że po takich akcjach z roku na rok w tych samych miejscach śmieci jest dużo mniej. 
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Można wziąć cos takiego pod uwagę i zrobić dobry uczynek. 
Burmistrz Miasta Dęblin - jeśli chodzi o halę sportową, to nie będę dzisiaj dokładnie 
omawiała tego tematu, ale na pewno przygotuje się na najbliższą komisję lub sesję, żeby 
opowiedzieć jak inwestycje prorozwojowe zawsze były przez ludzi, którzy nie myśleli 
perspektywistycznie o Dęblinie nie doprowadzane do rezultatu. Panie Radny 3,5 min zł to 
były nasze środki, ale wydaliśmy od tamtej pory na inwestycje prawie 108 min. zł, z czego 
pozyskaliśmy ok. 50 min. zł. Proszę wierzyć stać nas było, żeby zrobić taką halę. Jaka 
dokładnie była historia opowiem przy następnej okazji, bo warto o tym powiedzieć. Jeśli 
chodzi o kolumbaria i to nareszcie zrobiliśmy to, na co ludzie czekali bardzo długo. Możemy 
ten obiekt pokazać jak zostanie zakończony i najpierw powinno o tym napisać miasto na 
swojej stronie internetowej. O tym, że prace zostały już zakończone, dlaczego jest to tu 
usytuowane, a jest to bardzo dobre miejsce, ponieważ teren jest utwardzony, mamy plany na 
wykonanie miejsc do tego typu pochówku, ale najpierw powinno to zrobić miasto, czyli 
inwestor, który wie jakie są plany zagospodarowania niewielu już miejsc na cmentarzu 
komunalnym. Tylko o to chodzi, że kolejność informacji powinna być zachowana, bo jeżeli 
wypływa to od radnego, który jest indywidualnym komentatorem tak jak każdy obywatel, to 
przedwcześnie wzbudza takie emocje, jakie zostały wzbudzone tą informacją. Zupełnie 
niepotrzebnie, bo zadanie nie jest zakończone, ostatecznie nie wygląda tak jak ma wyglądać. 
Informacja ta wzbudziła wiele niepotrzebnej, złej atmosfery w społeczeństwie. 

Odnośnie ul. Okrzei, regularnie raz w tygodniu te dziury są naprawiane. Wykonuje to 
bardzo ładnie prywatny inwestor. Myślę, że wykonują to też osoby, które zamieszkują 
i wynajmują budynek przy ul. Okrzei, aby wyjeżdżając przez ul. Okrzei nie wpadać w dziury. 
Nigdy w poprzednich latach nie było to tak równane. W związku z tym zajęliśmy się tylko tą 
częścią, o której wszyscy zapomnieli, natomiast tamta utrzymywana jest jak na gruntową 
drogę w należytym stanie. Wszystkie drogi gruntowe w mieście będą naprawiane będziemy na 
nich dokonywać remontów bieżących i zwykle robimy to na przełomie kwietnia 
i maja. W maju również wykonujemy remonty cząstkowe dróg, wypełniając dziury masą 
bitumiczną. 

Na pozostałe wnioski odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

Ad. pkt 6 Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej 
w mieście w 2022 roku. 

Komendant PPSP w Rykach starszy brygadier mgr inż. Krzysztof Morawski - przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa Miasta Dęblin w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 
2022 (stanowi załącznik do protokołu). 
Komendant Powiatowy Policji w Rykach Inspektor Kazimierz Kula - przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta Dęblin 
w 2022 roku (stanowi załącznik do protokołu). 
Przewodnicząca Zarządu os. Starówka - wiadomo dlaczego i jak długo jeszcze nie będzie 
działał monitoring w mieście? 
Burmistrz Miasta Dęblin Beata Siedlecka - odpowiedziała, że sprawdzimy, dlaczego od 
miesiąca nie działa monitoring i udzielę odpowiedzi. 
Przewodniczący Zarządu os. Mierzwiączka - odnośnie bezpieczeństwa w mieście nie mam 
większych zastrzeżeń, ale jest jedna kwestia, która zapewne jest dbaniem o bezpieczeństwo 
pieszych jak i zmotoryzowanych. Dużo mówi się w mieście o tzw. „polowaniach" na 
mieszkańców przechodzących przez ulicę, szczególnie ul. Okólnej w centrum miasta, gdzie 
osoby starsze są przechwytywane przez policję wieczorem, kiedy nie ma ruchu. Oczywiście 
zgodnie z przepisami powinno przekraczać się jezdnię w miejscach do tego wyznaczonych, 
natomiast jest to problem, o którym się mówi. Rozumiem gdyby były to ulice główne 
tj. Warszawska czy Niepodległości gdzie ruch jest duży i rzeczywiście jest to 
niebezpieczeństwo. Natomiast w godzinach wieczornych, kiedy nie ma ruchu, a starsza osoba 
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chce przejść na drugą stronę. Byłoby to wszystko w porządku, ale wygląda to jak „polowanie" 
bo stoi nieoznakowany samochód na cywilnych numerach rejestracyjnych i włącza się tylko 
syrenę i łapie się starsze osoby. Wydaje mi się, że nie tak to powinno wyglądać. Rozumiem 
dbanie o bezpieczeństwo, ale to chyba jest nie tak. 
Komendant Powiatowy Policji w Rykach Inspektor Kazimierz Kula - to, o czym Pan mówi 
może wygląda jak „polowanie", natomiast może wynika to z tego, że mamy dni w miesiącu 
gdzie są działania wzmożone, czyli ukierunkowane na szczególne zagrożenia w ruchu 
drogowym. W tym przypadku chronieni są piesi i rowerzyści, są to wykroczenia popełniane 
zarówno przez pieszych jak kierujących w rejonie przejść dla pieszych. Wtedy policjanci całą 
służbę są ukierunkowani na tego typu wykroczenia. Może wtedy wygląda to jak „polowanie", bo 
policjantów jest wtedy zdecydowanie więcej niż na co dzień i zainteresowani są tylko tego typu 
działaniami. Odnośnie tego, czy obiektem zainteresowań są tylko osoby starsze to musiałbym 
sprawdzić statystycznie materiał, z którego wynikałoby, w jakich kategoriach wiekowych 
ujawnieni są sprawcy, jeśli chodzi o pieszych. Nie jest narzucone jak policjant ma zakończyć 
reakcję na ujawnione wykroczenie, każdy policjant indywidualnie decyduje, jaką zastosuje 
reakcję. Ma możliwość zastosowania postępowania mandatowego, pouczenia oraz skierowanie 
wniosku o ukaranie do sądu. Jest to jego decyzja ukierunkowana wieloma czynnikami w tym, w 
jakich okolicznościach zostało popełnione wykroczenie, kto jest sprawcą wykroczenia np. osoba 
starsza, jaka jest sytuacja finansowa sprawcy wykroczenia. Finalnie decyduje, jaki środek karny 
nałoży na ta osobę, czy nie nałoży. Jest to indywidualna decyzja, za którą bierze 
odpowiedzialność. Zwrócę uwagę na ul. Okólną, czy powinna ona być w zainteresowaniu, jeśli 
chodzi o bezpieczeństwo pieszych. Takie działania prowadzone są po rozpoznaniu gdzie do 
takich działań dochodziło, czy mogło dochodzić, a wiec są to przejścia dla pieszych. 
Radna Urszula Czarnecka - wiele mówi się o przestępstwach w cyberprzestrzeni, osobiście 
byłam wzywana na komendę w celu wyjaśnień czy byłam poszkodowana. W większości 
dotyczyło to osób starszych. Czy dalej zgłaszane są takie przestępstwa? Nie wiem czy ludzie są 
tego świadomi. Czy można byłoby liczyć na jakąś informację od policji, na jakiej zasadzie to 
działa tak, aby przestrzegać ludzi. Nawet, jeśli taki problem kogoś dotknie, to mogą one nie być 
świadome, że ich numer telefonu jest wykorzystywany. Czy ten problem się obecnie nasila czy 
jest spadek? 
Komendant Powiatowy Policji w Rykach Inspektor Kazimierz Kula - przestępstwa 
internetowe są plagą. Nie ma tygodnia, kiedy nie przyjmujemy zgłoszeń, jeśli chodzi o oszukane 
osoby w sprzedaży przez internet. Przykładem może być portal sprzedażowy OLX, ktoś 
wystawia przedmiot liczy na pieniądze i nic nie dostaje i odwrotnie, jeśli chce coś kupić, 
przesyła pieniądze i nie dostaje towaru. Kolejna sprawą są oszustwa, kiedy ludzie podają dane 
autoryzacyjne dotyczące ich kont bankowych przy różnych transakcjach, nawet na OLX gdzie 
nie ma żadnych podstaw żeby te dane podawać, bo nie są one potrzebne, ale z chęci sprzedania 
jakiejś rzeczy podają dane autoryzacyjne do konta, na które to miałby przesłać pieniądze. 
Niestety podając te dane wyczyszczają konto do zera. Ostatnią plagą jest oszustwo 
„na wnuczka", „prokuratora" czy „policjanta". Bardzo dużo mówi się o tym w mediach. My 
również przypominamy o tym na różnych debatach czy spotkaniach, które były i będą przede 
wszystkim z osobami starszymi. Policjant czy prokurator nigdy nie będzie prosił państwa 
0 pieniądze, żeby przelać je z konta na konto gdyż są zagrożone i trzeba je zabezpieczyć. Nigdy 
nie będzie prosił o zaciągnięcie kredytu, żeby uchronić swoje konto przed przejęciem przez 
przestępców, a takie prośby pojawiają się w cyberprzestrzeni. Ludzie się godzą, idą do banku 
wypłacają pieniądze ze swoich kont, zaciągają pożyczki i przekazywane są one na konta 
przestępcze. Bardzo często w województwie zdarzają się zdarzenia, że dzwonią przestępcy, 
mówią, ze doszło do wypadku drogowego, w którym uczestniczył ktoś z rodziny i aby pomóc tej 
osobie potrzebne są pieniądze. Przyjeżdża odbierający, osoba często wcześniej idzie do banku 
wyciągnąć pieniądze i przekazuje te pieniądze. Nie kontaktuje się wcześniej z nikim z rodziny, 
aby zweryfikować czy jest to prawda. Apeluję, aby przekazywać częściej naszym bliskim 
1 znajomym, że policja nigdy nie prosi o pieniądze i nie ma czegoś takiego, że trzeba wpłacić 
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pieniądze, aby ktoś był bezpieczny czy aby nie poniósł odpowiedzialności karnej, to wszystko są 
oszuści i trzeba być ostrożnym. Natomiast jest to plaga i nie ma tygodnia, żebyśmy nie mieli 
zgłoszeń dotyczące oszustw internetowych. Na szczęście, jeżeli dochodzi do oszustw „na 
wnuczka", „prokuratora" czy „policjanta" to nasze społeczeństwo nauczyło się ostrożności i są 
to tylko usiłowania, nie ma dokonań, a we wcześniejszych latach były. 
Przewodniczący Zarządu os. Irena - Jestem Powiatowym Rzecznikiem Konsumenta i to co 
Pan powiedział rzeczywiście szczególnie dotyka starsze osoby. W przeciągu wszystkich lat, od 
kiedy pełnię tą funkcję spotykałem się wiele razy z takimi sytuacjami. Trzeba uczulać ludzi na 
pewne rzeczy, w mediach dużo się mówi, ale mimo wszystko tkwi to z tyłu głowy zwłaszcza 
starszym osobom, które są bardzo ufne. 

Proszę o uczulenie funkcjonariuszy na pewną sprawę. Mieszkam na głównej 
ul. Warszawskiej w Dęblinie i w godz. 22-23 odbywają się tam rajdy motocyklistów. Bardzo 
proszę o zwrócenie szczególnej uwagi zwłaszcza w okresie od wczesnej wiosny do późnej 
jesieni. 

Po realizacji drogi krajowej nr 48 tj. ul. Warszawska, Niepodległości i Kocka, stało się 
tak, że wszyscy mieszkańcy, którzy mieszkają przy tej ulicy nie możemy włączyć się do ruchu 
i nie możemy skręcić w lewą w stronę, ponieważ mamy wszędzie podwójną ciągłą. Jest taki 
problem, że zrobiono nam dodatkowo czerwone place gdzie możemy zawracać lewo 
i w prawo, natomiast ja widzę, że to jest bardzo niebezpieczne. Jestem użytkownikiem tej drogi 
i kiedy wyjeżdżam z domu zamiast skręcić w stronę wiaduktu, a mieszkam po prawej stronie 
wiaduktu to nie mogę skręcić w lewą stronę. Czy jest taka możliwość, żeby jako policja, 
szczególnie drogówka zainterweniować w Dyrekcji Dróg Krajowych, że można byłoby inaczej 
to rozwiązać. Prawdopodobnie projektant, który robił tą drogę może wcale tu nie był. 
Mieszkańcy bardzo narzekają i policja drogowa ma dużą uciechę, mandaty sypią się jeden za 
drugim. 
Komendant Powiatowy Policji w Rykach Inspektor Kazimierz Kula - odnośnie pierwszej 
zgłoszonej sprawy to przekażę tą sprawę naczelnikowi i uwzględnimy to zagrożenie, jeśli chodzi 
o ul. Warszawską i porę, kiedy wyruszają motocykliści. Co do drugiej kwestii to skontaktuję 
naczelnika z Panem i rozstrzygniecie na ile możemy w tym pomóc odnośnie zmiany 
infrastruktury wprowadzić w życie. 
Mieszkaniec Krzysztof Karbowski - koniecznym jest monitorowanie prędkości, przejść dla 
pieszych przy głównej drodze biegnącej przez Dęblin. 
Proszę żeby otoczenie pomnika 15 Pułku Piechoty Wilków zostało oświetlone. Pewnego czasu 
spotkało mnie nieprzyjemne zdarzenie, kiedy osoby biesiadujące na cokole pomnika udały się 
w moim kierunku z utłuczonymi butelkami, gdy zwróciłem im uwagę. Zgłosiłem sprawę na 
policję i udała się na miejsce. Nie mniej jednak nie pasuje, żeby to miejsce było w ten sposób 
wykorzystywane. 
Wydaje mi się, że dobrze byłoby opracować mapę istniejących dróg rowerowych w mieście 
w ramach inwestycji, które będą w przyszłości wykonywane. Nie wyobrażam sobie, aby nie było 
chociaż jednej drogi rowerowej od Ryk do Dęblina, od ronda. Tym bardziej, że prędkość na tej 
drodze jest nieprzestrzegana. Przepisy nie wymagają noszenia kasków dla rowerzystów, dlatego 
mam postulat do dyrektorów, aby uczniowie jadący do szkól byli ubrani w kaski. 
Jadąc w kierunku wiaduktu po stronie budynków z nieparzystymi numerami wjeżdża się na 
drogę dojazdową, łączącą ul. Warszawską z ul. Konopnickiej, jest ustawiony znak pod kątem 
prostym i jadący nie widzi, że jest tam zakaz wjazdu. Dobrze byłoby przesunąć go trochę głębiej 
od krawędzi jezdni. Wjazd mają tam tylko osoby tam mieszkające. 
Komendant Powiatowy Policji w Rykach Inspektor Kazimierz Kula - przekażę wszystkie 
uwagi policjantom oraz przełożonym, na pewno się tym zajmiemy. Jeśli chodzi o znakowanie 
dróg, to sprawa do zarządcy drogi, ale jak najbardziej można kierować sprawy do nas, a my 
skontaktujemy się z zarządcą drogi. 
Komendant Placówki ŻW w Dęblinie st. chor. szt. Sławomir Maraszek - przedstawił i omówił 
Informację Dotyczącą stanu dyscypliny i przestępczości na terenie garnizonu Dęblin w 2022 
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roku (stanowi załącznik do protokołu). 
Radny Waldemar Chochowski - były plany, aby na ul. Saperów zrobić coś z parkującymi tam 
samochodami. Kiedyś był tam trawnik, a teraz wielkie bajoro błota. Nie mówię, że ten trawnik 
ma tam być, może być parkingiem, ale niech wygląda w cywilizowany sposób, bo samochody 
już się tam nie mieszczą i zasłaniają widok nie tylko cywilom, ale również pojazdom 
wojskowym. Proszę podjąć jakieś działania, nie koniecznie na już, ale docelowo. Tym bardziej, 
że mamy wolne targowisko praktycznie cały tydzień, mamy wolny plac przy cmentarzu 
komunalnym. Można tam spokojnie parkować samochody, nie jest tam daleko. 
Komendant Placówki ŻW w Dęblinie st. chor. szt. Sławomir Maraszek - związane to jest 
z tym, że żołnierzy na twierdzy obecnie jest ok. 500 osób więcej. Każdy przyjeżdża 
samochodem, faktycznie na parkingu jest ciasno, ale ciężko zmusić jest kogoś aby nie stanął tam 
gdzie przepisy mu pozwalają. Jest tam trawnik i jedna część jest miasta, druga część jest 
wojskowa. Nie wiem, jakie są możliwości zrobienia tam parkingu. Natomiast ze swojej strony 
możemy zwracać uwagę, żeby pojazdy w miarę możliwości parkowały w innych miejscach, 
a niekoniecznie wszyscy pod bramą, aby podjechać pod bramę jak najbliżej. 
Komendant Posterunku SOK w Dęblinie mgr Grzegorz Mazurek - przedstawił i omówił 
informację na temat prowadzonych działań w zakresie bezpieczeństwa publicznego na terenie 
miasta Dęblin w 2022 roku (stanowi załącznik do protokołu). 
Komendant Placówki ŻW w Dęblinie st. chor. szt. Sławomir Maraszek - dodał, że odnośnie 
ciągów komunikacyjnych, to od jakiegoś czasu dużo transportu wojskowego przemieszcza się 
drogą S17, czy trasami kolejowymi, mamy kilka jednostek w obrębie Dęblina i są sygnały, że są 
osoby, które obserwują te ciągi. Były sytuacje, że były montowane urządzenia rejestrujące 
określone miejsca. Jeśli jest taka możliwość to proszę zwracać uwagę na to czy kręci się ktoś 
obcy lub zamontowano coś na drzewie lub innym miejscu szczególnie przy ciągach 
komunikacyjnych kolejowych, drogowych czy jednostkach wojskowych. Proszę o zgłaszanie 
takich sytuacji. 

Ad. pkt 7 Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2022. 

Przwodnicząca Zespołu Interdyscylinarnego Monika Łysiak - przedstawiła i omówiła 
Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2022 (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady miasta stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z przedstawionym 
sprawozdaniem 

Przewodniczący RM ogłosił 15 minut przerwy. 

Ad. pkt 8 Rozpatrzenie projektów uchwal: 
Ad. pkt 8 a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowani projektu uchwały. 
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głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

ilość 

13 

0 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzęda 

Jakubik 

Krygrowski 

Kurowski 

Marzysz 

Papis 

Pasek 

Przerwa 

Świetliński 

Wojewoda - Sieklicka 

Woj tyś 

30 marca 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

procent 

100 % 

0 %  

0 %  

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

13:32:24- 13:32:50 

zwykła 

ilość 

15 

13 

2 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

procent 

86.67 % 

13.33 % 
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Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/432/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt. 8 b w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowani projektu uchwały. 
głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 13:34:23 - 13:34:37 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 
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11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/433/2023 w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad pkt. 8 c w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych 
należności budżetowych Miasta Dęblin instrumentem płatniczym. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowani projektu uchwały. 
głosowanie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych należności budżetowych Miasta 

Dęblin instrumentem płatniczym 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię 

1 Chochowski Waldemar 

2 Cydejko Maria 

3 Czarnecka Urszula 

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

13:36:48-13:37:10 

zwykła 

ilość 

15 

13 

2 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

procent 

86.67 % 

13.33 % 
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4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/434/2023 w sprawie dopuszczenia zapłaty 
podatków, opłat oraz niepodatkowych należności budżetowych Miasta Dęblin instrumentem 
płatniczym(stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 8 d w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze 
Miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszak Chalściak - Pietruszewska - przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Dyskusja: 

W związku ze zgłoszeniem się do dyskusji mieszkańca przystąpiono do głosowania nad 
udzieleniem głosu. 

głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 13:46:10- 13:46:26 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Pan Krzysztof Karbowski - apeluję, aby słowo „zabytki" uzupełnić o słowo „nieruchome". 
Na terenie miasta są zabytki zarówno ruchome jak i nieruchome. W uzasadnieniu jest zwrot 
wykorzystywany. Nie mam projektu przed sobą, ale zapewne przygotowywał go Urząd, Pani 
Burmistrz w związku z tym, aby nie głosować mojego postulatu, to proponuję, aby był 
wniesiony, jako autopoprawka wnioskodawcy. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - wszedł w życie rządowy program odbudowy zabytków 
Miasto Dęblin postanowiło skorzystać z tych środków finansowych. W związku z tym 
do 31 marca będziemy składać wniosek o środki finansowe, które będą wykorzystane na nasz 
teren zabytkowy a mianowicie na wymianę ogrodzenia na cmentarzu Balonna i oświetlenie do 
cmentarza. Jednocześnie ten program pozwala, aby z tych środków finansowych skorzystały 
inne podmioty, w których rękach na terenie miasta Dęblin znajdują się zabytki. Dlatego do 
miasta zgłosił się Rejonowy Zarząd Infrastruktury, który remontuje budynek zabytkowy na 
Twierdzy, w którym znajduje się siedziba komendanta. Są oni w trakcie remontu 
uzgodnionego z konserwatorem zabytków i chcą, aby pomóc im dofinansować dokończenie 
tego zdania. Zgłosił się również prywatny właściciel fortów na Mierzwiączce, który chciałby 
dokonać prac renowacyjnych polegających na uzupełnieniu ubytków w elewacji, wymianie 
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stolarki okiennej i drzwiowej, a także usunięcie humusu przy wejściach do fortu 
i poszczególnych obiektów. W związku z tym chcemy złożyć do banku Gospodarstwa 
Krajowego zapotrzebowanie na finansowanie trzech prac. Ponadto jeszcze dzisiaj wpłynęło 
zapytanie czy też wspomożemy i przeprowadzimy dotacje przez nasz budżet, jeśli chodzi o 
PKP nieruchomości, który będzie remontował kompleksowo ul. Dworcową. Właśnie 
skończono zatokę autobusową, teraz PKP przystąpi do realizacji całej ulicy. Przy tej ulicy stoi 
nasza wieża ciśnień, bardzo ładny zabytek. Przy odbiorze zatoki Prezes, który reprezentował 
PKP Oddz. Nieruchomości, zwrócił uwagę, że dobrze byłoby, aby PKP włączyło się do 
remontu tej wieży. Prace remontowe miałyby polegać na odnowieniu elewacji, stolarki 
okiennej i drzwiowej oraz naprawie pokrycia dachowego. Jeżeli takie środki finansowe PKP 
Oddział nieruchomości otrzymają od Banku Gospodarstwa Krajowego, czyli my otrzymamy 
promesę otrzymania dotacji to wówczas wystąpią z oficjalnym wnioskiem i na bazie podjętej 
przez nas dzisiaj uchwały. Musimy mieć taką uchwałę, żeby udzielać takich dotacji na 
zabytki. Wówczas podejmiemy konkretną uchwałę o udzieleniu dotacji konkretnym 
podmiotom, które zakwalifikują się Banku Gospodarstwa Krajowego na dofinansowanie. Pod 
słowem nieruchomości, jak czytam to w uzasadnieniu, kryją się zabytki ruchome 
i nieruchome. Nie chciałabym w tej chwili wprowadzać tych zmian, ponieważ ta uchwała 
była uzgadniana z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumenta. Urząd ten nie wprowadził 
żadnych zmian do tej uchwały, więc jakakolwiek merytoryczna zmiana w jej treści 
wymagałaby ponownej konsultacji. Ustawa o zabytkach wyraźnie mówi, że pod tym hasłem 
kryją się zabytki ruchome i zabytki nieruchome. Więc na pewno nie przeszkodzi nam 
w dofinansowaniu zabytków ruchomych. 
Pan Krzysztof Karbowski - chodzi o Kościół drewniany na ul. Wiślanej. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - obiekt jest w zainteresowaniu Biskupa Siedleckiego, 
który chce, aby obiekt służył mieszkańcom innej parafii, nie dęblińskiej. Jeszcze nie zostało to 
rozstrzygnięte, ale jeżeli decyzją Diecezji Siedleckiej budynek kościoła zostanie przeniesiony 
do Łosic lub innej miejscowości, to wówczas dofinansowywać go będzie jako zabytek wójt 
właściwej gminy. Natomiast my nie będziemy doposażać obiektu, kiedy nie wiemy, czy 
będzie służył naszym mieszkańcom. Gminy składają wnioski na kościoły, które są aktualnie w 
ich gminie, czyli chcą udoskonalić miejsca sakralne, zmienić je czy doposażyć. Natomiast 
nasz budynek kościoła czeka na decyzję, co będzie z nim dalej i jeżeli ma służyć innej parafii 
to ta parafia w przyszłości będzie składać takie wnioski do właściwej gminy. 
Pan Krzysztof Karbowski - obiekt ten jest jednym z cenniejszych drewnianych zabytków 
nie tylko w województwie, ale i w kraju. Powinien zostać w naszym mieście. Myślę, 
że mógłby zostać w parafii Piusa V i doposażyć tak jak mówiło się wczesnej os. Jagiellońskie. 
Tym bardziej, że w zagospodarowaniu tego obiektu w sąsiedztwie fortu Mierzwiączka, 
współgrałby, jeżeli chodzi o pewne założenia, które proponuje właściciel w perspektywie tego 
obiektu. Myślę, że w formie skanerowej byłoby fantastycznym rozwiązaniem. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - niestety obiekt nie jest nasz i nie my o nim decydujemy. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
głosowanie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków, położonym na obszarze Miasta Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 13:55:36-13:56:04 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/435/2023 w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, 
położonym na obszarze Miasta Dęblin. 

Ad. pkt. 8 e w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2023". 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
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Dyskusja: 

Radna Urszula Czarnecka - w związku z moją wizytą w schronisku w Sobolewie, umieściłam 
na mojej stronie Fb wpis. W demokracji ludzie mogą wszystko mówić, jest wolne słowo. 
W związku z tym chciałam przeprosić zarówno Panią Burmistrz jak i Radnych za słowa, które tam 
padają. Nie było to moją intencją. Dziękuję za konstruktywne zdania Radnych. Postaram się w 
najbliższym czasie podejść do sprawy tak jak mi zasugerowano i pozwolę wykorzystać sobie 
Biuro Rady Miasta na spotkanie z tymi osobami. Intencją było sprawdzenie, byłam tam pierwszy 
raz, aby zobaczyć jak to wygląda. Natomiast po licznych rozmowach z lekarzami weterynarii 
zwrócili mi uwagę, że jest to wina systemu. Bo jeżeli lekarz wojewódzki i powiatowy daje 
pozwolenie na prowadzenie takiego schroniska to my, jako nie fachowcy mamy sugestię, że tu 
dobrze się dzieje. Natomiast, jeżeli nie są prowadzone kontrole i lekarz mimo wszystko daje 
pozwolenie na prowadzenie tego typu instytucji i my, jako laicy możemy przyznać, że dobrze się 
dzieje. Jedynym rozwiązaniem, to częste wizyty w schronisku, żeby móc monitorować czy 
rzeczywiście nadal dzieje się źle jak mówią ludzie. Nasze częste wizyty, które chciałabym żeby 
były niezapowiedziane, abyśmy później mogli powiedzieć mieszkańcom jak tam jest. Żeby nie 
było niedomówień, że nie kontrolujmy, nie mamy nad tym władzy i nie patrzymy tylko daliśmy 
pieniądze i niech się dzieje, co chce. Podtrzymuję to co mówiłam na komisjach, czyli aby były 
częste niezapowiedziane wizyty i żeby były sprawdzane dokumenty, w szczególności wolontariat 
o którym niewiele było mowy. 

Radny Waldemar Chochowski - mam zarzuty co do procedowania uchwały, bo powinniśmy 
podejmować ją na koniec roku. Na rok 2024 powinniśmy podejmować ją w grudniu, żebyśmy 
mieli możliwość akceptacji po wyborze i możliwość rozstrzygnięcia. W tym momencie umowa 
jest podpisana na ten rok. Od 1 stycznia do końca roku Pani Burmistrz podpisała umowę ze 
schroniskiem w Nowej Krempie gmina Sobolew i jeżeli teraz byśmy nie podjęli uchwały i chcieli 
zmienić schronisko, to trzeba by rozwiązać umowę, pewnie zapłacić wynagrodzenie z uwagi na 
rozwiązanie i podpisać umowę z innym schroniskiem. Dlatego apeluję, żebyśmy podejmowali to 
w grudniu. Można w grudniu wysłać gotowy program na następny rok do opiniowania przez 
poszczególne instytucje, ale my jako radni też powinniśmy podejmować decyzję na ten temat. 
Ofertę powinno się złożyć do trzech schronisk. Dostaliśmy informację, że z Puławami były tylko 
rozmowy telefoniczne. Przez uwagę na wieloletnią współprace z Puławami trzeba było na piśmie 
dowiedzieć się, dlaczego nie byli zainteresowani ofertą z naszej gminy. Jesteśmy miejscowością, 
dla której najbliżej jest schronisko w Puławach. Mieliśmy współpracę ze szkołami, były 
wszelkiego rodzaju zbiórki i jest to dla nas zaprzyjaźnione schronisko. Chciałbym, aby to 
schronisko funkcjonowało. Były złożone dwie oferty i jedna odrzucona z przyczyn formalnych, 
ale uważam, ze na etapie rozstrzygania można było zapytać się o poszczególne zapisy, bo może 
tam gdzie była wysłana oferta inaczej rozumieją zapisy naszych pytań i dlatego w ten sposób było 
to rozstrzygnięte. Tak naprawdę nie odbiegała jedna oferta od drugiej, a została wybrana oferta 
z Sobolewa. Z Sobolewem chodzi o to, że są duże kontrowersje w środowisku osób, które 
pomagają ratować zwierzęta, skierować do adopcji i mają społeczny nadzór, jako wolontariusze 
nad tymi schroniskami. Od 2018 roku nie mają wstępu do tego schroniska, a ten Pan ma aktualnie 
zarzuty prokuratorskie o znęcanie się nad zwierzętami. Sprawa jest w sądzie i ma zakaz opieki nad 
zwierzętami w schronisku, dlatego ma pracowników, którzy się nimi opiekują. Co do zarzutów nie 
ma jeszcze wyroku, ale opinia w Polsce o tym schronisku jest, jaka jest. To, że wolontariusze do 
dnia dzisiejszego nie mają możliwości wchodzenia na teren, aby doglądać psy, to świadczy o tym, 
że ten Pan ma coś do ukrycia. Dla mnie jest to sytuacja, w której nie mam do tego Pana zaufania, 
tym bardziej, że jak byliśmy na kontroli to widzieliśmy, że zajmuje się psami mimo, że nie ma 
prawnej możliwości. Dodatkowo widziałem, że po zimnej nocy wszystkie psy miały zamarzniętą 
wodę w miskach i nie widzieliśmy, żeby psy miały możliwość dostępu do wody, a psów było ok. 
170. Można sobie wyobrazić ile trwa wymiana wody wszystkim psom, jest barak serca. Były 
schroniska zakładane z potrzeby serca, z tego co się orientuje w Goździe założyli je lekarze 
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weterynarii, którzy się zajmują i widać to bo jest medialnie rozpowszechnione informacje o tym 
schronisku i tak jak w Sobolewie, gdzie jest szczątkowa informacja. Bardzo późno są zwierzęta do 
adopcji pokazywane i pełną adopcją zajmują się wolontariusze niejako na siłę, prowadząc 
działania bardzo szerokie doprowadzając do tego, że bardzo dużo psów z Sobolewa trafia do rąk 
ludzkich. Niestety ale też o iluś psach nie ma informacji co się stało, nie ma informacji, że są do 
adopcji, psy znikają i nie wiedzą co się nimi dzieje i nie mogą uzyskać informacji, bo ten Pan nie 
chce z nimi rozmawiać. Według mnie jeżeli mamy taka możliwość, na następny rok wcześniej 
przygotować, postarać się o ofertę z Gozda i z Puław. W Puławach powołując się na wieloletnia 
współpracę, tak żeby wybrać schronisko, które nie budzi kontrowersji. Tak naprawdę wybierając 
schronisko w Sobolewie narobiliśmy sobie roboty, bo były już tam dwie wizyty pracowników i 
radnych. Teraz słyszę, że ma być komisja Skarg Wniosków i Petycji, wiec będzie trzecia. Mamy 
jeździć i doglądać psy, więc po co mamy mieć podpisaną umowę z kimś do kogo nie mamy 
społecznego zaufania. Lepiej mieć umowę ze schroniskiem, gdzie psy będą miały np. robione 
zdjęcia i wszystko będzie można sprawdzić w internecie. Stać nas żeby z terenu miasta odłowić 8 
psów, bo jest na ten cel 17 tys. zł, a na umowie było 2200 zł za psa dorosłego i 2000 zł za 
szczeniaka, także możemy utrzymać 8 psów w schronisku. Czy to dużo czy mało? Były lata gdzie 
z Dęblina trafiało 38 psów do schronisk. Na dzień dzisiejszy nie było żadnego i powinniśmy taką 
sytuacje utrzymać. Powinniśmy każdą sytuację, kiedy zauważymy bezdomne zwierzę, tak jak 
wczoraj mówili radni, starać się aby przed schroniskiem trafiły do rąk ludzkich. Najpierw 
rozpowszechnić medialnie, może ktoś rozpozna, bo część osób traktuje zwierzęta, że jeśli są to są, 
a jak nie ma to nie ma i nie interesuje się ich losem. Może to być pies z drugiego końca miasta i 
ma właściciela i powinien do niego wrócić. Może okazać się, ze pies jest spoza gminy, ale 
znajdzie się osoba, która chce go wziąć, to niech go przygarnie i może nie będzie trzeba żeby 
przechodził gehennę w schronisku. Jest to gehenna, bo schronisko dla psa jest więzieniem i nie ma 
co mówić, że są w nim szczęśliwe, bo nie mogą być szczęśliwe w takim schronisku jak w 
Sobolewie, (z samego działania instytucji). Wydaje mi się, że są to nasze pieniądze, my je 
wydajemy i powinniśmy zrobić to w taki sposób, żebyśmy nie mieli takich nieprzyjemnych 
sytuacji. Została złożona petycja, dwa tygodnie trwało zanim z biura Pani Burmistrz ta petycja 
trafiła do Rady Miasta. Wydaje mi się, że jest to o wiele za długo. Minął miesiąc odkąd została 
złożona, co z tego, że jest trzy miesiące na rozpatrzenie, to jest brak szacunku dla społeczeństwa. 
Skoro komisja nie ma natłoku posiedzeń, wydaje mi się, ze w ciągu miesiąca raz się zbierała, to 
powinna tą petycje rozpatrzeć. Oznacza to, że to co ludzie piszą po trzech miesiącach to 
„musztarda po obiedzie", tym bardziej, że uchwałę mamy dzisiaj, a Komisja Skarg Wniosków i 
Petycji się jeszcze nie zebrała. Uważam, że tak nie powinno być. Wiem też, że wpłynęło pismo 
odnośnie tej sytuacji, którego nie dostaliśmy, a byliśmy adresatem. Nie wiem, dlaczego do tej 
pory nie mieliśmy tego pisma, to też świadczy o tym, ze przepływ informacji w naszym urzędzie 
jest kiepski. Będę głosował przeciwko przyjęciu tej uchwały właśnie dlatego, że jest umieszczone 
tam schronisko w Nowej Krępie w Sobolewie do którego nie mamy zaufania. Nie wiem jak 
Państwo będziecie głosowali, ale wiem, że na przyszłość powinniśmy nie dopuścić do takiej 
sytuacji i zrobić wszystko, żeby naszymi zwierzętami zajmowało się niekontrowersyjne 
schronisko dla zwierząt. 
Radna Urszula Czarnecka - właśnie dlatego byłam na tej wizycie, bo jestem w tej komisji 
i skorzystałam z okazji, chciałam dowiedzieć się jak tam się dzieje. Petycja do nas trafiła i nie 
jest właściwa pod względem formalnym. Dlatego chciałam zobaczyć naocznie, a poza tym w 
treści petycji pada wiele słów górnolotnych. Bo tam się, źle dzieje, ale nie było podanych 
konkretnych przykładów. Dlatego tam byłam i zrobiłam zdjęcia, dla mojej wiedzy i po to, żeby 
móc z czystym sumieniem powiedzieć czy mi się to podoba, czy nie. Ma Pan rację, że jeśli 
będzie dobra informacja odnośnie psów błąkających się po mieście, to tak jak np. wczoraj dzięki 
pracownikom z biblioteki w porozumieniu z osobą poszukującą psa udało się naprowadzić gdzie 
się znajduje. Tym sposobem o godz. 21 pies był już w domu. Także, jeżeli się chce to można. 
Oczywiście pojawiły się różne komentarze, że pewnie trafi do Sobolewa, ale również takie, które 
chwaliły udostępnienie, bo może znajdzie się właściciel. Ludzie również udostępniali post, także 
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nie trzeba patrzeć tylko na to, że jest hejt, bo są również ludzie, którzy udostępnią i pomogą. Być 
może będzie powodowało to, że psy nie będą trafiały do schronisk. Bo schronisko nigdy nie 
załatwi tego, żeby dobrze opiekować się psem. 
Patrycja Wojewoda-Sieklicka - uważam, że jeżeli umowa została już podpisana, to można 
załączyć aneks do umowy lub skierować pismo do właściciela schroniska z prośbą o wolontariat. 
Jeżeli są osoby chętne opiekować się zwierzętami, upubliczniać, aby włączać się w proces 
adopcji, pomagać przy czyszczeniu klatek lub pomagać przy wyprowadzaniu, to czemu nie. 
Powinniśmy dążyć do tego, żeby właśnie tak się stało. 
Przewodnicząca Zarządu os. Podchorążych - odnośnie sterylizacji, to dotyczy ona tylko 
kotów wolno żyjących czy również domowych? W tamtym roku sterylizacji na kotach wolno 
żyjących było bardzo mało, a na chwilę obecną kotów jest o wiele więcej i cały czas się mnożą. 
Pojawi się wielki problem podejrzewam, ze nie tylko na moim osiedlu, ale również na 
pozostałych taka sytuacja zaistniała. 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - sterylizacja dotyczy kotów wolnożyjących, jest 
prowadzona, jeżeli są takie sytuacje. Na razie mamy środki, nie wiem, jaka będzie ilość 
przypadków w skali roku. Jeżeli będzie zgłoszenie to będziemy je realizować. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - widziałem wczoraj post Radnej, dobrze, 
że właściciel się znalazł. Natomiast obserwując sytuację, to pod petycją podpisało się ok. 300 
osób, ale chyba nie było, żadnego wpisu, że ktoś chce przygarnąć tego psa. Chodziło tylko o 
jednego, a nikt nie chciał go wziąć. Radny mówił też, że widział jak Pan, który ma zakaz opieki 
nad zwierzętami to robi, więc może trzeba sprawę zgłosić do odpowiednich służb widząc, że 
taka sytuacja ma miejsce, że ktoś ewidentnie łamie prawo. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - z tego schroniska korzysta około 19 gmin 
z woj. mazowieckiego oraz 2 z woj. lubelskiego. Jak odmówiły nam Puławy, to posiłkowaliśmy 
się opinią Ryk, bo są najbliżej i już dłuższy czas wożą tam zwierzęta. Na początku też mieli 
problemy, ale później społeczność lokalna zaakceptowała to schronisko, bo tam się niczego 
złego nie dopatrzyła. Dlatego pozytywnie rozpatrzyliśmy tą ofertę. Nic podejrzanego się tam nie 
działo. Dopiero po podpisaniu umowy zaczęły się te wszystkie uwagi jak ktoś wyśledził, że 
umowa jest podpisana przez miasto Dęblin, to zaczęły się skargi, prośby, telefony. Zaraz 
zareagowaliśmy, bo po 2-3 tygodniach od skarg i indywidualnych telefonach do mnie oraz 
wpisach na Facebooku, dwóch pracowników Urzędu oraz radny Artur Marzysz pojechali na 
kontrolę. Byli tam, przywieźli mnóstwo zdjęć oraz swoje relacje z których wynikało, że jest to 
czyste, spokojne i schludne schronisko. Zaraz za Państwem przyjechał właściciel, który chciał 
opowiedzieć mi jak to schronisko funkcjonuje i dlaczego ma konflikt z wolontariuszami, jakie 
miał złe przygody z wolontariatem i co się tam zadziało. Jak wolontariusze wykorzystali 
schronisko żeby zrobić zdjęcie przedstawiające schronisko w złym świetle. Właściciel nie 
wyraził zgody na sposób w jak zostały te zwierzęta sfotografowane, bo do jednego boksu 
wsadzono kilka psów, sfotografowano, po czym rozprowadzono je do właściwych boksów. 
Zdjęcie to krąży już po całej Polsce, jako zdjęcie mające zaświadczyć o tym, że w takich 
warunkach przechowuje się tam psy. Dlatego widząc to szybko oddelegowaliśmy tam kontrolę, 
która na ten moment nic nie wykazała. Trudno jest rozwiązać umowę, która zawarta jest 
prawidłowo. Nie trafił tam jeszcze żaden z naszych piesków, widać, że zainteresowanie 
społeczne jest ogromne. Nie wiadomo gdzie leży prawda, wyroku jeszcze nie ma, ale nie wiem, 
dlaczego właściciel ma zakaz, bo powinien on być wydany w wyroku, ale być może było 
zabezpieczenie w międzyczasie. Zapytamy o to w rozmowie indywidualnej, czy ma taki zakaz i 
jak go przestrzega. Natomiast druga wizyta nie wykazała, że zwierzęta znajdują się pod złą 
opieką. Jest jeden problem z wolontariuszami, z którymi Pan nie chce współpracować, bo miał z 
nimi przykre przeżycia i ma chyba do dziś, bo trudno mieć dobre relacje z fundacją, która 
pozywa go do sądu. Jeśli jest jeden konflikt to rodzi się kolejny. Natomiast na pewno napiszemy 
do Pana, że zarówno społeczeństwo Dęblina i radni będziemy to miejsce kontrolować. 
Zapowiedziałam to już wcześniej rozmawiając z właścicielem jak i rozmawiając indywidualnie z 
osobami, które do mnie dzwoniły eksponując swoje obawy, że przynajmniej raz w miesiącu 
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będziemy przeprowadzać kontrole schroniska. Jest to dużo pracy, ale trzeba to zrobić żebyśmy 
byli spokojni i mogli przekazywać naszemu społeczeństwu, że dbamy o zwierzęta z naszego 
terenu. Jeśli zauważymy coś złego będzie to podstawa do prawidłowego niewykonania umowy 
i rozwiązania jej w tym roku. Odpowiadając radnemu Chochowskiemu to u nas jest system 
zawierania umów na rok budżetowy. Także umowa, która zawarta jest ze schroniskiem będzie 
trwała rok, to w grudniu jeszcze nie będziemy wyłaniać nowego wykonawcy, bo umowa będzie 
jeszcze obowiązywać. Natomiast program uchwalamy w marcu jak już jest wyłoniony podmiot, 
bo do programu wprowadzamy nazwę schroniska. Chcąc wyprzedzić fakty, trzeba by było 
szukać wcześniej schronisk. Możemy spróbować jeszcze w trakcie trwania umowy poszukać, 
nowego schroniska, a może Puławy rozszerzą swoją ofertę, bo w tej chwili schronisko nie 
spełnia parametrów i norm technicznych odnośnie klatek dla zwierząt, dlatego już nie przyjmują 
nowych zwierząt. Nie chcą mieć kłopotów i pewnie z uwagi na finanse zawęzili obsługę tylko do 
gminy i miasta Puławy. Jest to spółka komunalna w związku z tym zamknęli się na inne gminy. 
Na dzień dzisiejszy nie wiadomo, czy będą się rozbudowywać czy nie, lub wymieniać klatki, bo 
praktycznie wszystkie nie spełniają norm unijnych. Uchwała, która wywołała tyle emocji nie 
dotyczy tylko schroniska, a różnych form tj. sterylizacji, odławiania, ochrony zwierząt 
gospodarskich. Dotyczy całego procesu ochrony zwierząt na naszym terenie. Schronisko 
wskazane jest, jako jeden z elementów w odławianiu zwierząt jest to jeden z elementów ochrony 
nad zwierzętami. Więc, jeżeli po rozpatrzeniu petycji czy skargi, lub w trakcie naszej kontroli 
wyjdzie coś, co będzie podstawą do rozwiązania umowy to nie będzie żadnego problemu, żeby 
po zaopiniowaniu przez odpowiednie organy zmienić uchwałę wpisując inne schronisko. 
Dlatego żebyśmy mogli prawidłowo funkcjonować i chronić nasze zwierzęta to ta uchwała musi 
zostać podjęta dzisiaj. Tak, żeby nie dopuścić do sytuacji, kiedy będzie trzeba odłowić zwierzę, 
a nie będziemy mieli gdzie go odwieźć. 
Radna Urszula Czarnecka - czytałam wielokrotnie przedstawiony nam program, uważam, 
że jest słuszny i dobrze sformułowany. Natomiast, jeśli chodzi o podpisywanie umów 
ze schroniskami mamy do końca marca. W związku z tym czy możemy przyglądać się 
procesowi wyboru schroniska wcześniej? A jeżeli już dojdzie do podpisania umowy to czy 
możemy napisać do powiatowego czy wojewódzkiego lekarza weterynarii o ponowną kontrolę 
tego schroniska i aby wydał nam ponownie opinię? 
Naczelnik wydziału GKP - Z informacji jakie uzyskaliśmy od Powiatowego Lekarza 
Weterynarii schronisko jest poddawane kontroli regularnie ok. co dwa miesiące. Po kontroli 
sporządzany jest protokół i jeden egzemplarz dostaje schronisko, a drugi znajduje się 
w inspektoracie. Natomiast my możemy zwracać się z prośba do Powiatowego Lekarza 
Weterynarii, co do stanu weterynaryjnego w tym schronisku. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowani projektu uchwały. 
głosowanie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2023" 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 14:28:59 - 14:29:23 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 

Wyniki imienne 

61.54% 

15.38 % 

23.08 % 

pula głosów 15 

oddanych głosów 13 

nieoddanych głosów 2 

86.67 % 

13.33 % 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cyd ej ko Maria WSTRZYMAŁA SIĘ 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta PRZECIW 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja WSTRZYMAŁA SIĘ 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/436/2023 w sprawie uchwalenia "Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin 
w roku 2023"(stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 8 f w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 
Michalinów w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
głosowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Michalinów w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 14:31:21 -14:32:04 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria nie głosowała 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nie głosował 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/437/2023 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Michalinów w Dęblinie (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad. pkt 8 g w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działek 
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położonych w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działek położonych w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. czas 14:33:56 - 14:34:16 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria nie głosowała 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 
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15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXV/438/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działek położonych w Dęblinie. 

Ad. 9 Zatwierdzenie protokołu z LXXII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXII sesji Rady 
Miasta przystąpiono do jego zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXII sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2023 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 11 91.67 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % 

Wyniki imienne 

ip 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

nazwisko 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzęda 

Jakubik 

Krygrowski 

Kurowski 

Marzysz 

Papis 

Pasek 

Przerwa 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

14:34:40- 14:34:57 

zwykła 

ilość procent 

15 

12 80 % 

3 20 % 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

głos 

WSTRZYMAŁ SIĘ 

nie głosowała 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 
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13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Ad. pkt 10 Zanikniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXXV sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 14.30. 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 
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